

VP BUSINESS DEVELOPMENT & STRATEGY

Karina Oberheide

Deutsch

Karina Oberheide kam 2020 zu Data4Life und ist als VP Business Development & Strategy seit 2022 Teil des Management Boards. Die gebürtige Cellerin studierte Life Science in Hannover und ging für ihre Masterarbeit zu Sanofi Aventis nach Paris. An der Freien Universität und am Max-Delbrück-Zentrum in Berlin promovierte Karina in Biochemie. Mit dem Fokus auf den Gesundheitssektor arbeitete sie im Anschluss in der Unternehmensberatung BCG.

English

Karina Oberheide joined Data4Life in 2020 and has been part of the Management Board as VP Business Development & Strategy since 2022. She grew up in Celle, studied life science in Hanover and went to Sanofi Aventis in Paris for her master's thesis. Karina earned her doctorate in biochemistry at Freie Universität and the Max Delbrück Center in Berlin. With a focus on the healthcare sector, she subsequently worked at the management consultancy BCG.